
Respostes a la ciutadania del PSC al Ple de 19-10-2011 
 
El senyor Fernández diu: 
 
“Buenas noches, vecinos y vecinas. En primer lugar quiero felicitar en este 
caso a Pilar Díaz porque el Torrent, me refiero al Torrent donde está la piscina 
pública, #. 
 
Los vecinos que estamos # hemos estado durante años padeciendo 
escandaleras, gamberrismo y de todo ahí. Entonces este año, a principios de 
mayo, yo vine a ver a Enrique, vinimos # de siete propietarios y el presidente 
de los vecinos y nos recibió el señor Giner, muy bien, se iban a poner unas 
cámaras, tal y cual, pero aquello empezó a # y el verano se nos echaba 
encima.  
 
Yo vine a hablar con Pilar Díaz y dije que el toro o se cogía por los cuernos o 
algo pasaba. Se ha cogido el toro por los cuernos, se ha toreado donde se 
debe de torear, y de alguna manera quiero dar las gracias porque por fin, al 
cabo de dos años, se han tenido en cuenta todos estos problemas que han 
ocurrido y este verano no se ha visto ahí nada de escandaleras ni borracheras 
ni nada por el estilo, por lo tanto solamente era esto, de alguna manera 
felicitarnos todos por la gestión que se ha llevado y muchísimas gracias.” 
 
La senyora alcaldessa diu: 
 
“Muy bien, gracias. Ara el senyor Francisco Felipe.” 
 
El senyor Felipe diu: 
 
“Bona nit. Tres preguntas. La primera es una pregunta de los vecinos de 
Finestrelles. La semana pasada fueron multadas las motos de los vecinos de 
Finestrelles en el casco antiguo. El motivo, aparcamiento indebido. Bajé a ver 
las motos y estaban bien aparcadas, detrás de los coches, en zona autorizada, 
no había ninguna anormalidad y por tal motivo se procedió al escrito para que 
se anulasen esas multas. 
 
Las multas fueron anuladas, pero el comentario que hizo –que yo no creo que 
eso verdad– el comentario del funcionario que puso las multas según los 
vecinos es que tenían órdenes de ir a saco con los de Finestrelles. Eso no me 
lo creo. Eso es un comentario de mal gusto. 
La pregunta que hacen los vecinos es la siguiente: si las motos de Finestrelles 
son multadas, las 20 motos que hay mal aparcadas sobre la acera en frente del 
colegio Isabel de Villena, que impiden el paso de los peatones, que en las 
horas punta, cuando están los autocares y salen los niños y por allí no se 
puede pasar, esas motos no han sido multadas. ¿Por qué?  
Segunda pregunta. En relación a Díaz de la Fuente y Profesor Barraquer, había 
un tablón que puso el Ayuntamiento de aluminio, que estaba muy bien puesto. 
A consecuencia de unas obras se ha retirado hace 6 meses. Las obras hace 4 
meses que terminaron y no ha vuelto a colocarse, no sé si es que ya no se va a 



poner o qué pasa. Me gustaría que me dijeses qué pensáis hacer con el tablón 
aquel. 
 
Y la tercera pregunta es que a Finestrelles nos gustaría saber del tema Caufec, 
el tema de terminar la urbanización, cómo está el tema, comentasteis o 
insinuasteis que el aval bancario, los fondos que había depositado Caufec el 
Ayuntamiento los tomaría para acabar la urbanización, eso se va a hacer, no se 
va a hacer, cómo está esa situación. 
Muchas gracias.” 
 
El senyor Giner diu: 
 
Bé, prenem nota de la felicitació del senyor Fernández.  
Pel que fa a les intervencions del senyor Francisco Felipe respecte de les 
motos dels veïns de Finestrelles, com a regidor de barri quan em van dir això 
vaig dir que això no podia ser i que calia anular les multes perquè no tenia 
sentit. Per tant, no sé qui ha pogut dir una bestiesa similar, però segur que l’ha 
dit algú, si vostè ho diu ens hem de creure que l’ha dit algú. 
Quant al tema de Díaz de las Fuentes - Professor Barraquer, el que farem serà 
mirar aquest tauló d’alumini, ara mateix no tinc coneixement d’on està i com 
està, ho mirarem.  
 
I sobre Caufec jo em remeto a la mateixa resposta que ja vaig donar a l’anterior 
ple. En aquest sentit es continua amb el tràmit per fer les execucions 
subsidiàries corresponents.  
 
 
La senyora alcaldessa diu: 
 
“Doncs bé, ara passem... Bé, no havia comentat que en principi no teníem 
preguntes per escrit, no havien entrat per registre, que és el primer que 
haguéssim hagut de fer. Evidentment l’havia obviat, hem fet les dels presidents.  
Doncs passem a formular preguntes per la resta de les persones que avui 
assisteixen al ple, i recordo que en aquest cas es podrà obrir una intervenció, la 
formulació d’intervenció oral per part de les persones assistents a la sessió, 
amb una duració màxima de 30 minuts, que es podran formular un màxim de 
dues intervencions per persona i que cada intervenció tindrà una durada 
màxima d’un minut. 
Sé que sempre ho repeteixo però de vegades hi pot haver alguna persona que 
de nou assisteixi al ple, i per tant és aquest el motiu, per si no coneix 
exactament el reglament orgànic municipal. 
Bé, doncs les persones que avui vulguin intervenir? La senyora Roig, el senyor 
Raventós. Molt bé, doncs la senyora Roig té la paraula i el micròfon també per 
poder intervenir. Voldrà fer una o dues?  
 
La senyora Roig diu: 
 
“Dues.” 
 
La senyora alcaldessa diu: 



 
“Molt bé, doncs sap que té un minut per a cadascuna de les dues.” 
 
La senyora Roig diu: 
 
“Val. Doncs dir-li al senyor regidor de barri, el senyor Enric Giner, que si us plau 
contesti els e-mails de l’associació de veïns de Finestrelles, perquè portem 
setmanes esperant-ho. 
 
Després, per què portem dues setmanes sense semàfor al carrer Joan Miró – 
Jacint Esteva?  
 
I recordar-li que pel carrer Traginers cantó mar no es pot transitar, és un carrer 
que està obert al trànsit rodat i als vianants, però els vianants no poden accedir 
a aquella vorera perquè les plantes salvatges s’ho mengen tot. 
Gràcies.” 
 
La senyora alcaldessa diu: 
“Senyor Raventós, ara té la paraula per intervenir. Voldrà fer una o dues?” 
 
El senyor Raventós diu: 
 
“Dues, dues preguntes. La primera és que un amic, no sé si va ser abans 
d’ahir, estava prenent un cafè allà a l’Avenç, i resulta que apareix un senyor 
uniformat com és de reglament per sulfatar els arbres, i es va posar a sulfatar 
els arbres.  
 
Clar, la gent estava allà prenent el cafè, sense previ avís. Clar, potser sí que 
era amb sabó, però resulta que després no calia tenir uniforme, encara que és 
obligació portar-lo. I l’altra és que si hi ha alguna cosa mínimament tòxica dons 
fora lògic avisar. S’ha de fer, s’ha de fer un arbrat, evidentment, que tot té el 
seu horari, però es una cosa que crec que s’hauria d’avisar. 
 
La segona pregunta és més als partits de l’oposició que heu votat a favor de la 
moció d’això de la gent que és desnonada. Fa molt de temps que aquest tema 
ens preocupa a una sèrie de gent d’aquí, d’Esplugues, demanant habitatges de 
protecció i una sèrie de coses, i precisament ara la gent que està limitada 
encara més. Llavors, m’ha sorprès que molts cops hi ha mocions d’aquestes 
bastant conjuntes, llavors consta que hi ha diversos partits que ho han 
demanat. Alguns semblava que estàveu a favor, però en canvi no era una 
moció conjunta de dos o tres partits, que esteu a favor. Llavors preguntava com 
és que no s’ha fet conjuntament, com altres vegades.” 
 
 
El senyor Giner diu: 
 
“Sobre la intervenció de la senyora Roig, jo recordo dos e-mails ara mateix, un 
era de divendres de la setmana passada i un altre d’avui. Li dic que els que 
recordo jo és un del divendres i un d’avui. Potser que hi hagi algun altre 
anterior, no li diré que no. 



El que he fet és enviar els tècnics perquè miressin el que vostè manifestava 
sobre el tema de les tapes de l’avinguda Traginers, que estan col·locades i que 
vostè reclamava en el d’avui, i sobre el semàfor de Joan Miró amb Jacint 
Esteva, dir-li que també funciona. 
 
I ens quedava alguna qüestió més... (Veus de fons.) Sí, funciona però té... 
Funciona però no 24 hores sinó... (Veus de fons.) No 24 hores, no funciona mai 
24 hores perquè és un semàfor que funciona en aquells horaris en què hi ha 
una màxima afluència de vehicles. A les 3 del dematí no funciona, i a les 12 del 
migdia no hi ha cap mena de problema i el semàfor no funciona. S’havien 
produït... (Veus de fons.) Deixi’m que li respongui. 
 
La senyora alcaldessa diu: 
 
“Senyora Roig, deixi que expliqui, si us plau. Molt bé.” 
 
El senyor Giner diu: 
 
“S’havien produït una sèrie de queixes per part d’usuaris que utilitzaven 
aquesta ruta, Joan Miró – Manuel Florentín – Jacint Esteva, dient que havia 
hores en què no feia falta, i amb una intermitència era suficient. La policia va 
mirar aquests extrems i va dictaminar en un informe que aquesta petició era 
correcte atendre-la i la vam atendre. 
 
Pel que fa a la pregunta del senyor Raventós, sobre l’actuació de la brigada 
amb el tema de l’arbrat de la terrassa, doncs també una mala actuació, és 
evident que ho és, una mala actuació. La desconeixíem. Veurem com ha anat, i 
mirarem en quines circumstàncies s’ha produït una cosa que no s’havia de 
produir, evidentment. 
(Veus de fons.) 
 
De l’avinguda Traginers, enviarem un tècnic a veure com està, i si s’han de 
retallar les herbes, les retallarem.” 
 
 


